
1 
 

       

 

Nieuwsbrief 6, februari 2020 

Voorwoord 
De eerste nieuwsbrief van het jaar 2020 van de PvdA-fractie in de gemeente Oude IJsselstreek. Een 
nieuwsbrief waarmee we u willen informeren over het werk van de PvdA-fractie in de gemeenteraad.  
 
We blikken kort terug op de raadsvergadering van 23 januari 2020, we stellen een fractielid aan u voor en 
we nodigen u uit: waarvoor? Dat leest u in deze nieuwsbrief.  
 
Mocht u vragen of ideeën hebben, dan ontvangen we die graag.  
 
Veel leesplezier 
De redactie   
 
 
  

Raadsvergadering 23 januari 2020 (1/2) 

De eerste raadsvergadering van het jaar begon met een overzichtelijke agenda met de nodige 
hamerstukken.  
 
In het bijzonder blikken we graag terug op het agendapunt ‘Ontwerp Verklaring Van Geen Bedenkingen 
voor drie zonnevelden’. Door het voorstel wordt het aanleggen van zonnevelden groter dan 5 ha. mogelijk.  
 
Raadslid John Haverdil voerde hierover het woord:  “Vandaag zag ik dit plaatje. Het is een schema en 
Nederland staat helemaal onderaan. En Zweden helemaal bovenaan. Wij staan op 7,4 % als het gaat om 
duurzame energie ontwikkeling en we zijn al ingehaald door Malta, Polen en nog meer landen. […] Dat is 
te triest voor woorden. Dat maakt dat we grote stappen moeten zetten.” 
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Raadsvergadering 23 januari 2020 (2/2) 

“Er liggen percelen, die zijn aangewezen. Daar hebben wij als raad van gezegd: ‘Alles wat groter is dan 5 
ha. willen we bespreken’. Dan moet je lef hebben, dan moet je besturen, dan moet je wat vinden met 
elkaar.” 
 
“Alliander heeft gezegd: de 1e tranche kunnen we aansluiten. Voor de 2e tranche is het een ander verhaal. 
Dat wordt lastiger. Nu we dat weten, laten we dan groen licht geven voor de percelen die nu voor liggen. 
En zet alles op alles in voor zon op het dak. Dan komen we tegemoet richting de LTO en andere mensen 
die de landbouw denken anders in te kunnen richten in de toekomst. En dan gaan we het evalueren.” 
 
“Het voorstel van de PvdA: nu instemmen, alle energie inzetten op de daken, dan evalueren en kijken of 
die 2e tranche wel of niet moet doorgaan.”  
 
Na een discussie met o.a. VVD en Lokaal Belang, neemt John Haverdil in de tweede termijn het woord:  
“Als fractie zien we de zonnepanelen het liefst op de daken. Maar dit is niet altijd realistisch. Daarom 
stemmen we in met het voorstel.” 
 
 

 

 

 

 
 

De Fractie stelt voor:   
 
Wie: Marjolijn Gerritsen 
Lid sinds: 2018 
Rol: Fractie assistent, commissie Maatschappelijke Ontwikkeling 
 
 
Waarom Partij van de Arbeid? 
“Ik heb Bestuurskunde gestudeerd en gedurende mijn opleiding ontstond de wens om aan te sluiten bij 
een politieke partij. Het ging er bij mij vooral om de lokale politiek: dicht bij de inwoner. Na het afronden 
van mijn studie in Utrecht, ben ik weer teruggekeerd naar de Achterhoek. Een goed moment om de lokale 
politiek in te gaan. Tijdens de gemeenteraadsverkiezingen heb ik de partijen op de voet gevolgd en 
daardoor werd de keuze al snel gemaakt. Het werd Partij van de Arbeid! Een sterke fractie: inhoudelijk, 
creatief en toekomstgericht. Een fractie waarmee je een verschil kan maken.” 
 
Jong en in de politiek: gaat dat samen? 
“Ik krijg deze vraag regelmatig en mijn antwoord is: ja! Oké.. de gemiddeld leeftijd is iets hoger dan mijn 
leeftijd, maar het gaat om je mindset, en die is niet aan een leeftijd gebonden. En gelukkig zit dat in de 
fractie wel goed. Verder zie ik verschil leeftijd, net als verschil in achtergrond, werk, interesse, juist als een 
groot voordeel binnen de politiek en de fractie: zo blijf je van elkaar leren en kan je elkaar versterken.” 
 
Welk onderwerp is je het meest bijgebleven? 
“Eén van de eerste keren dat ik deelnam aan de commissievergadering Maatschappelijke Ontwikkeling, 
voerde ik het woord over de ‘Omgekeerde Verordening’. Een mooi voorstel, maar we hadden ook een 
aantal kritische vragen. Ik merkte dat door mijn bijdrage een aantal verbeterpunten aan het licht kwamen. 
En daar doe je het voor! Daarna heb ik samen met ambtenaren gespard over de mogelijkheden. Dat is 
waar de lokale politiek omdraait: samen constructief werken aan de toekomst van de gemeente Oude 
IJsselstreek.” 
 
Wie stelt zich de volgende keer voor? 
“Ik geef het stokje graag door aan Leo Epskamp.” 
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Een keer meekijken? 
Bent u benieuwd hoe een fractievergadering verloopt? Of vind u het interessant om mee te gaan naar een 
commissie- of raadsvergadering? U bent van harte welkom! Mocht u het prettig vinden de nodige uitleg 
en/of toelichting te krijgen tijdens een commissie- of raadsvergadering. Wij regelen dat een fractielid u 
begeleidt. Aanmelden kan bij Ton Menke via: t.menke@oude-ijsselstreek.nl  
 
Hopelijk tot snel! 
 
 

Nieuwsbrief ontvangen? 
Vanaf de volgende nieuwsbrief wordt de nieuwsbrief per mail verzonden. Wilt u de nieuwsbrief liever per 
post ontvangen, geeft dit door aan t.menke@oude-ijsselstreek.nl 
Wilt u zich aanmelden voor de nieuwsbrief? Geef dit door aan t.menke@oude-ijsselstreek.nl 
 
 

Bijdrage aan ‘Raadszaken’ 
De ongebreidelde aanslag op de aarde en haar grondstoffen, de kwaliteit van het leven en het milieu zijn 
geen ‘ver van mijn bed show onderwerpen’. De veranderende wereld is dichterbij dan je denk. En dat is 
ook merkbaar in de gemeenteraad van Oude IJsselstreek. Het milieu, en dan de zorg om het milieu, staat 
bijna maandelijks op de agenda van de gemeenteraad. Bij de afvalstoffenheffing gaat het over, wat mag 
het kosten (niet te veel graag) en wat levert het op en hoe kunnen we maximaal recyclen. Beter is 
natuurlijk om zo min mogelijk rotzooi te produceren. In deze discussie pleit de PvdA ook voor een 
milieustraat, een speciale plek waar inwoners afval en herbruikbare spullen kunnen brengen en waar 
mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt er werk vinden en er zodoende weer bij horen. Meedoen in 
de samenleving. Zo snijdt het mes van twee kanten. Klinkt eigenlijk vanzelfsprekend, maar de praktijk is 
ook in de Oude IJsselstreek weerbarstiger, wat mag het kosten, is dat wel nodig en moet dat wel. Dit zijn 
reacties die we terug krijgen. Voor de PvdA mag een schoner milieu en deelname van zwakkeren ook geld 
kosten. Wat is geld, wanneer je mensen weer ziet opbloeien nadat ze een baan hebben en wat is geld, 
wanneer het milieu er beter van wordt. Niet alles is in geld te meten. 
 
Zo heeft de PvdA gepleit voor meer bomen: elke inwoner een boom, dus zo’n 40.000 stuks, dit iets 
aangepaste voorstel is door de gemeenteraad gesteund, dit jaar komt er een voorstel, we gaan het zien. 
Bomen zijn goed voor de luchtkwaliteit (CO2 reductie) en geven een aantrekkelijker woonklimaat. 
 
In de laatste raadsvergadering ging het ook over Ter Horst in Varsseveld. Fe PvdA heeft toen gepleit voor, 
nadat het bedrijf de zaak vergunning technisch goed op orde moet hebben, een verhuizing van het bedrijf. 
Naar een plek waar het beter tot zijn recht komt: beter voor het bedrijf en de werkgelegenheid, beter voor 
het milieu en beter voor het woongenot van omwonenden. 
 
John Haverdil PvdA-fractie Oude IJsselstreek 
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